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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Komisja Budżetu i Finansów 

 

Protokół nr 17/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w dniu 03 kwietnia 2025 roku. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w  Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej (pok. 22). 

Obrady rozpoczęto o godzinie 16:00, a zakończono o godzinie 17.00 tego samego dnia. 

Przewodniczyła radna Urszula Choroba – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków komisji. 

Obecni: 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Urszula Choroba 

3. Kacper Cichocki 

4. Michał Grzesik 

5. Patryk Konieczny 

6. Wojciech Krzyżanowski 

7. Tomasz Sokołowski 

Lista gości: 

Sabina Chroboczek-Wierzchowska – Zastępca Burmistrza 

Anna Szostak – Skarbnik 

Piotr Staroń – Kierownik referatu Inwestycji i Budownictwa 

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, do którego nie wniesiono uwag, w związku z czym 

przystąpiono do jego realizacji. 

 

1. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Referuje: Anna Szostak - Skarbnik Miasta 

Omówiła ujęte w projekcie uchwały zmiany.  

Pytania:  

- 172.000 tys. infrastruktura sanitarna wsi – rozdz.01044 

Wyjaśnił Kierownik ref. IB – Piotr Staroń, który powiedział, że zmiana dotyczy  inwestycji w 

Jankowicach (nowy ciąg kanalizacji na ul. Leśnej)  oraz robót dodatkowych w Budziskach na ul. 

Szkolnej.  
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 W wyniku głosowania, Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 4 radnych głosowało 

„za”, 2 wstrzymało się od głosu (radni Wojciech Krzyżanowski i Patryk Konieczny). 

 

2. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 

Raciborska. 

Referuje: Anna Szostak - Skarbnik Miasta, która powiedziała, że zmiany ujęte w projekcie uchwały 

wynikają z dokonanych zmian w budżecie. 

W wyniku głosowania, Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 4 radnych głosowało 

„za”, 2 wstrzymało się od głosu (radni Wojciech Krzyżanowski i Patryk Konieczny). 

 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/25/2024 Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej z dnia 8 sierpnia 2024r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Raciborskiemu na zabezpieczenie wkładu własnego do zakupu 6 autobusów z KPO. 

Referuje: Anna Szostak - Skarbnik Miasta 

Z uwagi na brak ofert, zadanie nie będzie w tym roku realizowane. Środki należy zabezpieczyć 

na rok 2026. 

Radni dyskutowali nad zasadnością podejmowania uchwały w tym momencie. Środki 

zabezpieczone w tej wysokości mogą okazać się niewystarczające w przyszłym roku, a 

podejmując zobowiązanie dziś, konieczne będzie zwiększenie wysokość udziału. Jednak 

dokonując tej zmiany, w tym roku „uwalnia” się kwotę 96000 zł. 

Radna Sylwia Brzezicka - Tesarczyk złożyła wniosek, aby część z tych środków przeznaczyć na 

zakup od starostwa działki w Rudach na centrum przesiadkowe. WNIOSEK radnej poparła cała 

komisja. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. 5 

radnych głosowało „za”, 1 wstrzymał się od głosu (radny Patryk Konieczny). Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. 

 

4. Zapoznanie się z pismem Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej dot. inwestycji pn.: „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na 

działkach nr 415/5, 415/23, 415/30 przy ul. Kolejowej w Kuźni Raciborskiej”. 

Otrzymano informację, że w przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie Burmistrza oraz Dyrektora 

ZGKiM z wykonawcą.  

Komisja prosi o informacje o wynikach spotkania. 
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5. Zapoznanie się z pismem w sprawie przekazania Zarządzenia Nr B.0050.108.2025 Burmistrza 

Miasta Kuźnia Raciborska z dnia 28.03.2025 r. w sprawie informacji o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za 2024 rok, realizacji przedsięwzięć za 2024 rok, informację o stanie mienia 

komunalnego za 2024 rok, a także informację o przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury za 2024 rok. 

Ustalono, że temat będzie omawiany również na kolejnym posiedzeniu. Wstęp do opracowania 

przedstawiła Pani Skarbnik Anna Szostak. Przedstawiła informację, że sprawa poręczenia dla 

GPWiK będzie załatwiona zgodnie z dyspozycją Rady Miejskiej. 

Dochody z lokat- ponad 1mln zł. 

 

Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że w bieżącym roku nie ma wolnych środków na zabezpieczenie 

wkładu własnego do ewentualnych nowych wniosków o środki pomocowe. W takich sytuacjach 

będzie konieczność dokonywania zmian lub korzystania z niezrealizowanych zadań bądź 

oszczędności w tym zakresie. 

 

6. Omówienie stawek opłaty targowej łącznie z wysokością inkaso. 

Radni zapoznali się z materiałem przedstawionym przez Panią Skarbnik.  Dyskutowano na temat 

warunków jakie oferują okoliczne gminy. Zdecydowano, ze stawki należy pozostawić na tym 

samym poziomie, natomiast za inkaso powinna zostać podwyższona  prowizja do 20%. 

Pani Skarbnik zadeklarowała przygotować uchwałę na kolejną sesję. 

 

7. Analiza finansowa transportu w Gminie Kuźnia Raciborska. 

- umowa z Rybnikiem za 2024 i 2025 ( na kolejne posiedzenie). 

 

8.Sprawy bieżące. 

Poruszono kwestię opłaty za gospodarowanie odpadami. Komisja prosi o przedstawienie na 

kolejne posiedzenie danych dotyczących wpływów za I ratę opłaty: 

- ile powinno wpłynąć? 

- ile wpłynęło? 

- jaki to procent? 

- Jakie wydatki poniesiono w I kwartale? 

- Jaka zaległość w stosunku do należnej raty? 

Dane wg powyższego zestawienia pozwolą oszacować w jakim stopniu  ustalona wysokość opłaty 

za gospodarowanie odpadami jest niewystarczająca do zbilansowania systemu. 
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Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca podziękowała za udział i zamknęła 

posiedzenie. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

Urszula Choroba  

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Przygotowała: Ilona Burgieł 


